
Medemblik, 19 november 2023  
 
Betreft: Antwoorden op focus vragen t.b.v Toekomstvisie 
voor (psychisch) kwetsbare inwoners van 
Westfriesland 2024-2028 
 
 
 
Geachte, 
 
Hierbij ontvangt u een antwoord op de focus vragen die gesteld zijn aan de Advies Raad 
Sociaal Domein Medemblik, ten behoeve van de Toekomstvisie voor (psychisch) 
kwetsbare inwoners van Westfriesland 2024-2028. 
 
- Is de doelgroep voldoende herkenbaar in beeld gebracht? Is de afbakening duidelijk? 
De doelgroep is duidelijk geformuleerd en omschreven. De afbakening is duidelijk. 
 
Extra opmerking 
In de uitgangspunten is opgenomen dat jeugd toegang houdt tot de voorzieningen van 
de jeugdzorg bij het bereiken van de leeftijd 18, wij zijn blij om dat terug te zien, dit was 
een van de punten waar wij eerder een opmerking over hadden gegeven. 
 
- Er is gekozen om met een aantal thema’s te werken in de Toekomstvisie, is er een 
thema die jullie missen? 
 
De 7 thema's zijn goed gekozen. Wij missen op dit moment geen thema, de gekozen 
thema's zijn met elkaar verweven, waardoor het een mooi geheel is.  
 
- Hebben jullie tips om samenhang te creëren tussen de vele partijen die met elkaar 
samenwerken op dit dossier? 
 
Er zou overkoepelend, voor alle partijen die betrokken zijn, bijvoorbeeld een netwerk 
borrel georganiseerd kunnen worden. Hierbij kunnen de partijen 
presentaties/workshops/o.i.d. geven om elkaar voor te lichten over hun werkzaamheden. 
Zo zouden zij meer van elkaars mogelijkheden te weten kunnen komen, beter van elkaar 
op de hoogte zijn, weten naar wie er doorverwezen kan worden en hoe zij eventueel op 
elkaar kunnen aansluiten. 
Het doel is dat alle partijen van elkaar op de hoogte zijn. Zodra dat is bereikt kunnen ze 
elkaar beter betrekken en hebben zij hopelijk meer mogelijkheden om de inwoners te 
helpen.  
 
Voor het opbouwen van een goed lopende interprofessionele samenwerking, is 
facilitering door de gemeente nuttig en nodig. Dat kan door hierover eisen binnen de 
contractafspraken op te nemen, maar ook door hierin een leidende rol in te nemen. Pas 
dan kunnen verschillen in visie en werkwijze overbrugd worden ten bate van de 
ontwikkeling van een gemeenschappelijke visie en doel en krijgen de professionals 
kansen om van elkaar te leren.  
 
- Kunnen jullie aangeven op welk doel jullie verwachten dat extra inzet nodig is? 
 
Wij zien binnen jullie thema’s een aantal doelen waarop extra inzet wenselijk is. 
 
Wonen 
U zou kunnen gaan inzetten op de bouw/verkrijgen van nieuwe woningen voor deze 
doelgroep.  
Er is nog steeds woningnood wat ook gevolgen heeft voor kwetsbare inwoners, Zij 
kunnen daardoor niet altijd kiezen voor hun gezondere omgeving. 



 
Bestaanszekerheid 
Inzetten op bestaanszekerheid. Mensen met een grotere bestaanszekerheid zullen beter 
in staat zijn om risico's en onverwachte tegenvallers op te vangen en zullen minder 
beroep doen op instanties of het sociale netwerk. 
 
 
Nazorg 
Een langere nazorg is wenselijk: geleidelijk afbouwen en meer monitoren zal ervoor 
zorgen dat het hele proces niet opnieuw hoeft te worden opgestart. En zal daardoor 
effectiever zijn. Kortom: De zorg mag langer, maar wel afnemend zijn. 
 
- Welk thema heeft naar jullie inziens de meeste prioriteit? Waarom specifiek dat thema? 
 
Veiligheid 
Veiligheid speelt een belangrijke rol en is zelfs overkoepelend. Veiligheid vormt een basis 
voor alle andere thema’s. Vooral veiligheid, bestaanszekerheid en wonen zijn erg met 
elkaar verweven. Zonder het een is het ander niet mogelijk. 
 
Minder hoog op de prioriteitenlijst vinden wij zinvolle daginvulling. Uiteraard is het wel 
belangrijk om daarin te voorzien. En samenwerking in de regio; dit zou eigenlijk 
vanzelfsprekend moeten zijn als randvoorwaarde. 
 
- We bevorderen de komende jaren de verbinding tussen de meer en minder kwetsbare 
inwoners uit de regio, hebben jullie aanvullende ideeën hoe dat te bereiken?  
 
Zichtbaarheid en ontmoeting 
Creëer meer zichtbaarheid. Bijvoorbeeld door meer in te zetten op wijkcentra/ 
ontmoetingscentrum/ buurthuizen e.d. Hierdoor blijf je mensen bereiken. 
 
Wij hopen dat u voldoende input heeft uit onze antwoorden. Mocht u nog vragen hebben 
dan horen wij dat graag. 
 
Met vriendelijke groet, 
Adviesraad Sociaal Domein 

 


